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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 30. januar 2025 kl. 19.00 – 21.30.  

 

Mødeleder: Mette 

 

Ordstyrer: Cecilie 

 

Afbud: Carina, 

   

 

Dagsorden:  

 

 

1/2025 Godkendelse af referat fra sidste gang 

Referat godkendt 

 

2/2025  Nyt fra elevrådet 

Salget af pebernødder i Guffen gik godt. Guffen er lukket i næste uge pga. emneuge 

Ønske fra elevrådet:  

• De ønsker endnu en drikkeautomat til mellemtrinnet. MU kigger på det. 

• Kan der komme noget belægning på asfalt-fodboldbanen? Den er mindre attraktiv uden. Det 

er der kigget på til næste møde. 

 

3/2025 Orienteringer: 

- Ny glasgang – hvor er vi i processen? 

- Skolens venner – har vi nogle? 

- Videreudvikling af SFO – hvor langt er vi kommet? 

- Status på Skolemadsordning 

- Skoleudviklingssamtale d. 7. marts 

 

Glasgang: Vi håber på at byggeriet går i gang i sommerperioden 2025. 

Orientering om skolens velbefindende. Der har været to vandskader indenfor en måned. 

CJ orienterede om skolens venner. Vi har fået den først ven og glæder os til samarbejdet. 

CJ og MU orienterede om videreudvikling af SFO. 

Skolemad: Der er ikke mange der benytter sig af madordningen. Så længe Skolemad.nu vil blive 

ved, må de gerne det. 

Skoleudviklingssamtale: Ledelsen skal snart indsende en datapakke med skolens data. Ledelsen del-

tager. Det er fredag den 7/3. Rikke Hjort og Annette Rydder er interesseret i at deltage.  

mailto:hojmu@herning.dk


 - 2 - 

 

 

 

4/2025 Ansættelse af 2 nye pædagoger  

- samtaler afholdt tirsdag d. 28. januar 

- evaluering og orientering  

Vi har ansat to pædagoger en kvinde og en mand, som begge starter efter vinterferien. 

Der sendes orienteringsbrev ud i næste uge til forældrene. 

 

5/2025  Fælles skolebestyrelsesmøde med Lind og Arnborg/Kølkær  

 Afholdes onsdag d. 26. februar kl. 17-20  

 Dagsorden vedhæftet.  

Fællesdelen indeholder en debat om ”en skole der kan mere for flere” – et initiativ fra 

Byrådspolitikerne omkring visioner for fremtidens skole i Herning.  

 Se vedhæftede bilag, som beskriver processen.  

- Opstart på debat ud fra oplægget.  

MU orienterede om fælles skolebestyrelsesmøde og om ”En skole der kan mere for flere”, som bli-

ver at af de punkter vi skal arbejde med den aften. 

 

 

6/2025 Principper 

  

 Princip for budget og økonomi – til godkendelse  

Princippet er godkendt og underskrevet. 

Princip for forældrebetaling  

- Opfølgning på sidste mødes debat 

- Har været til debat på personalemøde 15. januar.  

- Skal revideres (se bilag ”forslag til princip for forældrebetaling”) 

- Hvordan får vi princippet til ”at leve og være kendt for alle”  

MU laver et udkast til næste gang. 

Princip for udlevering af medicin til elever 

- Skal revideres. Er der ændringer?  

Princippet er godkendt og underskrevet. 

 

Principper ved vold og trusler om vold 

- Skal revideres. Indledende debat  

Princippet slettes. 

 

7/2025 Folkeskolens kvalitetsprogram  

- Ændringer i elevernes skoledag? 

- Timefordelingsplanen – hvilke fag skal der undervises i på de forskellige årgange? 

- Skolens timebank – hvad er det og hvad bruger vi den til? 

MU og CJ orienterede om ovenstående. 

Forslag til den færdige timefordelingsplan tages med til næste møde. 
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8/2025   

  Nyt fra formanden: 

Intet nyt 

Nyt fra ledelsen:  

Mu orienterede om en mødedag i KBH omhandlende teknologiforståelse. 

Der blev orienteret om den sureste uge for skolepatruljen. 

 

9/2025 Eventuelt 

  

 

Punkter til næste møde:  

 

 

 

     Mvh. Mette og Morten 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
                                


